



温州市瓯海索特汽摩配厂

WENZHOU OUHAI SUOTE AUTO PARTS FACTORY

Innovation To Promote The Development

2012

Tel:86-577-86071688

Email:chinasote@hotmail.com

<http://www.chinasote.com>



COMPANY PORFILES 公司简介

<http://chinasote.com>

Tel:86-577-86071688

[email:chinasote@hotmail.com](mailto:chinasote@hotmail.com)



温州市瓯海索特汽摩配厂,是一家专业生产汽车连杆汽车门锁总成的厂家, 本厂历经十多年创业、发展、创新, 企业受到社会各界的赞誉和信赖。

如今企业已具备较强的开发, 研制能力, 技术力量雄厚, 产品按照行业标准设计制造, 产品质量合格率达100%。本厂生产的汽车连杆产品远销国内外欧盟、美国、加拿大、东南亚等国家和地区, 产品质量一致得到用户的好评, 也可按照国内外各位客商来样加工。

现在本厂已建立了完善的管理体系及售后服务体系, 其“索特”品牌的形象逐渐树立。今后, 我们全体员工将秉承一贯的优良作风, 热忱服务于社会各界。

企业宗旨: 求实创新、团结务实、开拓奉献为广大客户提供优质产品和真诚服务是企业永远追求的目标。

Wenzhou Hai Supte Auto with Factory is a professional production of a car with rods and well-known enterprises Factory after 10 years of business, development, innovation and enterprise by the praise and trust of the community.

Today, already have strong business development, R & D capabilities, strong technical force, the product designed and manufactured in accordance with industry standards product quality pass rate of 100%. factory production car with rods and products are exported to China and the European Union, the United States, Canada, Southeast Asia and other countries and regions, consistent product quality to be the user's high praise, but also you can be at home and abroad customers to sample processing.

Now factory has established a sound management system and after-sales service system, and its "Souter" brand image of a gradual build. In the futuer , we all staff will uphold the fine style of work, dedication to serve the community.

Factory objective: realistic and innovative, united and pragmatic, pioneering dedication to providing our customers quality products and sincere service is the company always pursued



Innovation To Promote The Development









THE
PURSUIT OF
EXCELLENCE,
INNOVATION







NAME	NO.	MODEL	PICTURE
Wiper Linkage	ST-001	MAZDA 马自达	
Wiper Linkage	ST-002	Buick Regal 别克君威	
Wiper Linkage	ST-003	Acure CL 765430-SV4-A01	
Wiper Linkage	ST-004	UTAC192 HONDA FEIDU	
Wiper Linkage	ST-005	Elantra 伊兰特	
Wiper Linkage	ST-006	TOYOTA AA020	
Wiper Linkage	ST-007	UTACE00	

NAME	NO.	MODEL	PICTURE
Wiper Linkage	ST-037	KIA 起亚	
Wiper Linkage	ST-050	85160-12790	
Wiper Linkage	ST-053		
Wiper Linkage	ST-057	BYD F3 比亚迪F3	
Wiper Linkage	ST-058	Vizi 威姿	
Wiper Linkage	ST-060	Chery Fy 奇瑞风云	
Wiper Linkage	ST-061	Toyota Sienna 851/0-AE0/0	

NAME	NO.	MODEL	PICTURE
Wiper Linkage	ST-062	Toyota 85150-0D040 丰田 威驰	
Wiper Linkage	ST-064	Toyota Echo 851/0502090	
Wiper Linkage	ST-065	Honda 76350-S0A-A01	
Wiper Linkage	ST-066	Honda livic 76530-S5A-A01	
Wiper Linkage	ST-067	Saturn lon 15221904	
Wiper Linkage	ST-068	Acura El 76530-SR3-A01	
Wiper Linkage	ST-069	Sonata 索纳塔	

NAME	NO.	MODEL	PICTURE
Wiper Linkage	ST-070	Hyundai Terracan 现代特莱卡	
Wiper Linkage	ST-071	Hyundai千里马 98200-22000	
Wiper Linkage	ST-072	Saturn S Senries 21049147	
Wiper Linkage	ST-079	HONDA 飞度	
Wiper Linkage	ST-080	BUICK 别克、凯越	
Wiper Linkage	ST-081	PASSAT	
Wiper Linkage	ST-082	BORA	

NAME	NO.	MODEL	PICTURE
Wiper Linkage	ST-083	A4	
Wiper Linkage	ST-084	OPEL	
Wiper Linkage	S85	Honda 76350-S84-A01	